
                                            Zápis z výborové schůze dne 4.1.2022 
 
Účast:P.Příbramský,Pastrňák,Keřka,Výkruta,Malec,Vichr 
Host:p.Kolář 
 
 Program schůze:-pohovor s p.Kolářem 
                              -kontrola zápisu z minulé schůze 
                              -zprávy z areálu,předání dílny p.Kyriánem 
                              -informace o příspěvcích za rok 2021 
                              -rozprava 
                              -závěr schůze 
 
Bylo projednáno: 
-p.Kolář,který má zájem o práci správce našeho areálu,seznámil výbor se svým „pracovním životem“ 
 Dnes je již v důchodu .Výbor ho seznámil s pracovní náplní správce areálu a celkově s problematikou 
 práce v areálu.Pracovní náplň  mu byla předáno formou dopisu,aby si ji mohl prostudovat.Byla do- 
 hodnuta i týdenní lhůta na rozmyšlení. 
-p.Malec a p.Pastrňák informovali výbor,že dílna,kterou měl v pronájmu p.Kyrián,je již prázdná.Zatím 
  se nepodařilo dohledat 2 žebříky,které jsou údajně v horním skladu.Horní sklad se překontroluje. 
-předseda informoval výbor,že závady v osvětlení v areálu odstraní p.Kolář,který zná el.instalaci v a- 
 reálu 
-v závěru týdne bude předseda jednat s dalším zájemcem o funkci správce našeho areálu 
-předseda informoval výbor,že čl.poplatky za rok 2021 uhradili všichni naši  členové 
-p.Malec,který v souč.době plní některé úkoly správce areálu,informoval výbor,že zabezpečí opravu  
  či novou mříž na kanal.vpusť v našem areálu 
-11.1.2021 se v areálu sejde předseda a p.Vichr s dodavatelem vrat s aut.zavíráním a projednají po- 
  drobnosti vybudování  
-pan Malec se zavázal plnit úkoly správce v průběhu měsíce ledna 2022, po této době se vyřídí nový 
správce 
 
Písek 5.1.2021                                                             Zapsal: M. Výkruta     
 


